
V Dolních Raškovicích 15. 11. 2019 

 

Zápis z jednání osadního výboru „Raškovice“ 

 

Datum konání: 15. 11. 2019, začátek: 18:00 

Místo konání:  

 

Přítomni: 

Jan Petrus, Miloš Stejskal, Petr Pitra, Pavel Heřman 

Omluveni: 

Michal Bondor 

 

Osadní výbor „Raškovice“ se sešel ve složení 4 členů. Zapisovatelem byl schválen Jan Petrus. 

1) Osadní výbor byl informován o sázení Lípy Svobody v Dolních Raškovicích 17. 11. 2019. 

2) Osadní výbor byl informován o schválení záměru objednat projektovou dokumentaci a následně 
zahájit výstavbu chodníku v Dolních Raškovicích. Všichni se těší. 

3) Osadní výbor požaduje reklamovat opravu komunikace v Horních Raškovicích, kde byly výtluky 
opraveny nekvalitně a ne všude. Dále je třeba řešit neutěšenou situaci s neustálým poškozováním 
cesty u Barborky nákladními vozidly navážejícími zeminu na deponii. Plánuje se generální oprava této 
cesty? 

4) Jaký je stav s doplněním veřejného osvětlení mezi D. a H. Raškovicemi? 

5) Jaké budou podniknuty konkrétní kroky ohledně znvouzprovoznění dešťové kanalizace v části 
místní části Dolní Raškovice (přibližně od autobusové zastávky na křižovatce s II/342 po č. p. 4 

, která je údajně takřka funkční? Viz minulý zápis. 

5) Osadní výbor žádá opravu nesvítících lamp pouličního osvětlení. 

6) Jaký je stav objednávky sezení pro náves v Dolních Raškovicích? 

7) Je třeba řešit oplocení návesní skály v H. Raškovicích. Současné pouze ocelové lano je nevzhledné a 
nebezpečné. 

8) Je možné do rozpočtu na příští rok vyčlenit cca 200.000,- Kč na drobné investiční akce v D. a H. 

Raškovicích, které by si pak místní části hradily samy?  

 

Jednání bylo ukončeno v cca 22 hodin. Termín příštího jednání osadního výboru bude upřesněn e-

mailem v předstihu zaslaném členům osadního výboru na základě předpokladu konání jednání 
zastupitelstva obce Svinčany. 

Jan Petrus, v.r. 


